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Dorpsraad Neerijse 

 
Verslag: vergadering 24 mei 2011 

 

Aandachtspunten voor de gemeente: 
 Het  goed  zijn  indien  de  zaal  de Wijngaerd  op  de muren  aanknooppunten  zou  hebben  voor 

affiches, posters, versiering… 

  

Agenda: 
De  AV  van  de  Dorpsraad  Neerijse  heeft  plaats  gevonden  op  DINSDAG  24  mei  2011  om  20.00u  in  de 
gemeentezaal 'Ten Wijngaerd' te Neerijse. 

1. Goedkeuring vorig verslag 
2. Financiële toestand 
3. Nieuw lid 
4. Evaluatie Neires Kermes – Sponsoring en Editie 2012 
5. Varia 

Toegevoegd punt: de Verkeersraad 

 Aanwezig: 
Patrick Platton  (voorzitter), Guido Wyseure  (secretaris), Dirk Aerts  (Penningmeester),  Jean‐Pierre De Groodt, 
Lut Vanachter, Carina Vercammer,  Lieva Rosseel,  Peter  Singulé, Wende Van  Steenbergen,  Peter Hellemans, 
Koen Derom, Marc Arnalsteen, Lieve Claes, Bruno Keyngnaert en Katy van Londen 

Verontschuldigd: 
Geert Lissens en Marie‐Thérèse Claes  
 
De voorzitter opent de vergadering om 20h10 

1/ Goedkeuring verslag 1 maart 2011 
Het  verslag  wordt  zonder  bemerkingen  goedgekeurd.  De  verslagen  (goedgekeurde  en  voorlopige)  worden 
geplaatst op de blog met: http://www.bloggen.be/dorp_neerijse/  
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2/ Nieuwe AV leden 
Met eensgezindheid wordt volgend nieuw  lid van de Dorpsraad aanvaard: Bruno Keyngnaert. Er wordt acte 
genomen van enkele ontslagen oa. door verhuis naar een ander dorp. Er wordt gemeld dat een lid de mails niet 
krijgt. Dit wordt onderzocht. 

3/ Financiële toestand 
De rekeningen worden toegelicht. Er staat 1200 € op de spaar‐ en 519 € op de zicht. De voorlopige balans van 
het dorpsfeest is 3792 € inkomsten ( waarvan 485 € sponsoring)  en 3281 € uitgaven.  Er is dus een reserve, die 
toelaat om volgende activiteit op een comfortabele wijze verder te zetten. 

4/Evaluatie Neires Kermes  
De voorzitter feliciteert en bedankt iedereen voor de geslaagde 2de uitgave van Neires Kermes onder de hoede 
van de dorpsraad.  
 
Een gedetailleerde evaluatie is gepland voor dinsdag 31 mei in de loods naast de “Es”, Kamstraat 42.  
 
De voorzitter hoopt dat we  leren uit de communicatie problemen  in verband met  sponsoring. Enkele  lokale 
vrije beroepen voelden ook zich gepasseerd. Bij de volgende editie dienen we extra aandacht te besteden om 
foutjes te vermijden. 
Er was een discussie over hoe meer volk en een breder gedeelte van Neerijse te betrekken. Zo zijn ouderen niet 
geneigd om te komen. Er wordt gewezen op het feit dat andere activiteiten zoals een couillon kaartavond voor 
ouderen ook geen succes zijn.  
 
Samenwerking met andere verenigen, zoals de gidsen, om eventueel de tent/zaal ook de zaterdag te gebruiken 
kan overwogen worden. 
 

De  datum  voor  de  derde  uitgave  van Neires  kermes  is  zondag  13 mei  2012.  De  tent  en  de  zaal worden 

tentatief gereserveerd. Het twee‐jaarlijkse feest te Ottenburg is op 6 mei 2012. Nadeel van onze datum is dat 
het samenvalt met Moederdag. 
 

7/ Varia 
Volgende vergadering is op 6 september 2011 
 
Er was discussie over het voortijdig stopzetten van de subsidie voor de sneeuwklassen door de gemeente. De 
gemeente  heeft  hierover  nog  niets  gecommuniceerd  naar  de  dorpsraad  toe.  Er  is  echter  een  antwoord 
gekomen door de burgemeester naar een vertegenwoordiger van de school, maar dit antwoord was naast de 
kwestie. Er was ook een gesprek tussen  de schepen van onderwijs en het schoolbestuur. Wordt vervolgd. 
 
De   vertegenwoordiger van de dorpsraad  in de verkeersraad van Huldenberg  licht de  laatste vergadering toe. 
De verschillende vertegenwoordigers (scholen en dorpsraden vormen een belangrijk deel van de verkeersraad) 
hebben hun advies/opmerkingen aangeleverd.   Hieruit blijkt dat het voetgangersnetwerk en  trage wegen en 
het  fietsroutenetwerk  het  hoogste  op  de  lijst  komen  te  staan.  Parkeerbeleid  (vooral  in  Ottenburg  en 
Huldenberg) zelf kwam iets minder hoog, gevolgd door schoolomgevingen en routes naar school.  
 
Over het Kerkeveld kan bericht worden dat de gemeente Huldenberg de bouwaanvraag stilzwijgend geweigerd 
heeft. Vroeger was stilzwijgen door een administratie een automatische goedkeuring ondertussen  is dat een 
afkeuring  geworden. Het  is  ook  niet  duidelijk  of  de  groeve  in Wolfshaegen  effectief  dichtgaat wanneer  de 
milieuvergunning binnenkort afloopt. 

 
Vergadering wordt gesloten om 21h20 
 
Verslag    Secretaris             Voorzitter 
    Guido Wyseure           Patrick Platton  
 
Goedgekeurd op AV van 6 september 2011.  


